
Verksamhetsåret 23/24 Protokoll 2023-08-22 

GSF styrelsemöte nr 1. Teams. 

Ej närvarande: 

 

§ 1 Ordförande  Ulf Gavlefors öppnade mötet. 
 
§ 2 Protokoll för styrelsemöte 11 2023-06- 27 godkändes. 
 
§ 3 Utkast 3 till årsmöteshandlingar gicks igenom 
 

Verksamhetsberättelserna för alpint och längd redovisas som r i 
årsmöteshandlingarna 

 
 

§ 4  Ekonomi 
Styrelsen beslutade om budgeten för verksamhetsåret 23/24. Bifogas. Finns 
även som bifogad fili årsmöteshandlingarna. 
 
Verksamhetsåret 22/23  balans- och resultatrapport bifogas. Finns även som 
bifogade filer i årsmöteshandlingarna. 
 

§ 5 Uppföljning av målen i Verksamhetsplanen  - Aktivitetsplan 
Första mötet för verksamhetsåret behandlade inte måluppfyllelsen. Däremot 
beslutade styrelsen att föreslå  årsmötet nedanstående förändring. Detta mot 
bakgrund av att distriktet inte har lyckats uppfylla målen de senaste åren. 
 

• Stötta klubbarna att utbilda ungdomsledare. 
 
Detta görs genom att hälften av de 60 000 kr som distriktet avsätter till bidrag 
för klubbarna att söka öronmärks till utbildning av ungdomsledare. 
 

§ 6  SSF möte  

Den nya styrelsen får ta ställning till vem som ska representera GSF på  

Skidting 14–15 oktober Upsala. Agendan bifogas. 

§ 7 Stipendiater verksamhetsåret 22/23 

Alpint 

Emma Hammergård, Gävle Alpina Skidklubb 

Motivering 

 Emma gjorde en bra säsong i USA där hon går på college. Den största 

prestationen var 3:e platsen i Universiaden där hon kom på en fin 3:e plats. 

Bland de övriga resultaten finns bland annat en 5:e plast i storslalom och 8:a i 

super G i en NCCA som är en stor nationell tävling. I FIS-tävlingarna samlade 

hon ihop 4 1:a platser, 1 st 2:a plats och 1 st 3:e plats. 
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Längd  

Malin Oskarsson, Högbo GIF 

Motivering 

Under säsongen har Malin uppvisat fortsatt utvecklingen med flera fina resultat, 

bland annat segrar vid Bauhaus Cup i Ulricehamntävlingen  och junior tävlingen 

i Falun. Säsongen kröntes senare med ett individuellt JSM silver i Gällivare. De 

fina resultaten belönades efter säsongen med en plats i svenska skidförbundets 

juniorlandslag Svenska Lag, vilket är ett bevis på att hon tillhör landets mest 

lovande skidjuniorer på damsidan ”Malin är en seriös tjej som satsar hårt på sin  

Ledare 

Ingen kandidat fanns nominerad. 

Samtliga stipendiater belönas med 3000 kr och en blomsterbukett 

 

§ 7  Övrigt 

Ärenden som beslutades på mötet av de som representerar Längd och som    

endast rör längdkommitténs (LK) verksamhet.  

• Skrivelsen från SSF angående distriktutveckling Gästrikland hanteras av 

LK. Bifogas protokollet.  

 

• Tydliggörande hur LK stödjer Jädrasåslägret 

Ersättningsnivån är 1000 kr per dag och ledare samt reseersättning 

 2 ledare per grupp då det behövs. Lägret har två grupper. 

 Ersättare för Mariana Femling behöver tas fram för nästkommande läger  

 

§ 8 Årsmötet 

Tisdagen 12 september 1900 i Högbo GIF klubbhus. Erika och Per  meddelat 

att de ej kan närvara. Per fixar bokningen. 

Ulf fixar fika och blommor. 

Utkast 4 togs fram under mötet och bifogas.  Sekreteraren skickar utkastet till 

styrelsemedlemmarna den 23 augusti och behöver ha kompletteringar och 

godkännande senast söndagen den 27 augusti 

Intill dagens datum finns ingen kandidat till ordförande och ingen suppleant. 

Styrelsens uppfattning är att det bör vara någon från Längd då 

ordförandeskapet innebär införandet av längdtävlingar i SSF tävlingskalender 

och samordning av tävlingarna. 

Avgående ordförande  avtackas med 1000 kr och blommor. Sekreteraren hör 

med skidförbundet om de har någon form av hedersbetygelse. Ulf Gavlefors 

deltog inte i detta beslut.  
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Ulf Gavlefors har i 17 år varit  verksam inom distriktet. Först som ledamot och 

ordförande i Längdkommittén sedan som GSF sekreterare och de 7 senaste 

åren som ordförande i Gästriklands skidförbund 

 

 

§ 9 Kommande möten 

 Konstituerande styrelsemöte hålls i anslutning till årsmötet 

  

§ 10 Ordföranden avslutade mötet,  

 

Vid Tangentbordet 

 

Ulf Uddbäck 

 

Justeras digitalt i Visma sign av  Per Lidström  och Johan Welander 
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